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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr XXXIV/2023 

 
Posiedzenie w dniu 14 września 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 14 września 2023 o godz. 08:15, a zakończono o godz. 09:15 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Marcin Domino 

4. Katarzyna Rożek 

5. Jacek Urbański 

6. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

Zygmunt Bochenek. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek na wstępie przywitał radnych oraz 

zaproszonych gości. 

 

2. Rozpatrzenie skargi na Burmistrza Prudnika - ul. Słoneczna 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek oznajmił, że skarga wróciła pod obrady 

Komisji Skarg Wniosków i Petycji decyzją podjęta na sierpniowej sesji. 

Radnym zostały przedstawione obszerne materiały dotyczące sprawy. Dodatkowych 

wyjaśnień udzielili: 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak. 

Dorota Szmulik – Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej 

Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid – Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

Po wysłuchaniu wyjaśnień radni ustalili:  

1. Wykonanie inwestycji wymaga uporządkowania zagospodarowania działek 

przeznaczonych pod budowę drogi w planie zagospodarowania przestrzennego tego terenu. 

2. W zakresie kosztu wykonania remontu ulicy Słonecznej ustalono, że faktycznie wykonano 

remont za kwotę 40 000 zł., z tym że nie jednej drogi ulicy Słonecznej , ale trzech dróg: ul. 

Słonecznej – 960,00m² na wartość 14 966 zł /brutto/, ul. Kasztanowej- 680,00m² na 

wartość 10 600zł /brutto/, ul. Polnej – 300,00m² na wartość 15 278zł /brutto/. 

3. Budowa ulicy Działkowej jest w określonym zakresie dróg do niej przylegających 

powiązana z nimi rozwiązaniami technicznymi np. w zakresie odprowadzenia mediów w tym 

wód deszczowych z ulicy Słonecznej i Kasztanowej. Ta sytuacja determinuje kolejność 

poszczególnych zadań, a więc w pierwszej kolejności budowę ulicy Działkowej, a następnie 

ulicy Słonecznej lub Kasztanowej. 

Mając na uwadze: 

- złożoność problemów prawnych związanych z planami zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ulicy Słonecznej, które mają miejsce od 2006 roku, 

- kwestie związane z technicznymi uwarunkowaniami realizacji inwestycji pn. budowa 

drogi/ulicy Działkowej 

skargę uznaje się za bezzasadną. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowanie w sprawie uznania skargi za bezzasadną.    

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Tomasz Wisła, Katarzyna Rożek  

PRZECIW (2) 

Zygmunt Bochenek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

3. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Zygmunt Bochenek 

 Przygotował(a): Joanna Chilińska

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


